

全球專業實習聯盟平

GLOBAL INTERNSHIP FACILITATION OF TAIWAN, GIFT

指導單位:教育部國際及兩岸教育司 執行單位:國際職場實習發展中心

承辦人:陳星瑜 經理

電話:04-2359-0121 #35527 E-mail: hsingyu@thu.edu.tw



善用GIFT實習平臺 幫助你更加了解自己吧!

教育部補助計畫

政府認可的實習平臺、保障學生 實習、就業之安全。

-網打盡企業實習與工作機會

專業團隊為你招攬海內外重要企業。 提供各式實習或工作機會。

三種導師機制

專業導師、職場導師與職涯導師 提供學生在職涯發展上所面臨的需求。

人才庫晉級制度 透過會員晉級制度引導學生,

逐步提升學生職場競爭力。

認識GIFT



- 5,928位本國與外國學生會員
- 媒合國內540位學生至台灣、義大利、印尼、越南與印度等國家實習
- 幫助德國、義大利、西班牙學生到臺灣實習



臺大、政大、臺科大、輔大、東海大學等40所大學加入此聯盟



• 友達、車王電子、台中精機、漢翔航空工業等1,899家成為企業會員 (1,016家企業、778家非營利組織、105家社會企業)

























MOBILETRON

藍濤亞洲





導師機制



導師

(大專院校教師)



導師 (職場前輩) 導師



▼ 職涯諮詢



▼ 履歷健診



實習日誌追蹤

步驟 平臺註冊



平台首頁 🔳: 🚹

https://www.gift.org.tw/

STEP 2:

全球專業實習聯盟平臺

F 👨

點選「學生找實習」 -->「新會員註冊」



STEP 3:

填寫資料, 註冊成為新會員



STEP 4:

審核完成: 登入會 員並編輯基本資料



開始搜尋實習職缺

--> 投遞履歷



Advised by: The Department of International and Cross-strait Education, Ministry of Education Administered by: The Center for International Internship Development of Tunghai University

Contact: Ariel Chen, 04-2359-0121 #35527

E-mail: hsingyu@thu.edu.tw



Use the GIFT platform to learn more about yourself!

Funded by the Ministry of Education

This is a government-approved internship platform that students can trust.

Access to a variety of internship opportunities

Our professional team is dedicated to connecting you to both short-term and long-term positions at renowned domestic and international companies.

Three types of mentorship

Professional, workplace, and career mentors offer students guidance in career development.

Talent pool advancement system

Through the membership advancement system, students gradually improve their competitiveness.

Learn about GIFT

- 5,928 domestic and international student members.
- 540 students were placed into internships located in Taiwan, Italy, Indonesia, Vietnam and India.
- Helped students from Germany, Italy and Spain secure internships in Taiwan.



Partnerships with 38universities, including National Taiwan University, National Chengchi University, National Taiwan University of Science and Technology, and Tunghai University.



. 1,899employers recruit on this platform, including AU Optronics, Mobiletron, Victor Taichung and AIDC. (1,016 companies, 778 NPO and 105 social enterprises)













































Features of the talent database



Mentor system



mentor

(Professor in colleges and universities)



mentor (Senior Coworker)



學生會員專區 Stud

實習職缺搜尋

職務名稱

公司名稱

特別身分

暗察酒用

job name

☆ 前台首頁 >

Career counseling

Resume review

✓ Internship journal review

Register in 5 easy steps



STEP 1:

Scan the QR code and link to the GIFT platform

STEP 2:

全球專業實習聯盟平臺

Select

"Searching Internship"

-> "Student registration"



STEP 3:

Fill in information and register as new member



STEP 4:

➡ 履歷投遞記錄 STEP 5:

食品惠原丰福軍

♥ 首頁

☑ 編輯基本資料

Registration approved: Browse open positions Log in as member and create your profile

--> submit resume